
Fredericia  

Til TR og KS   

Referat af TR-møde torsdag d.5.09.2024 

Afbud fra:    

 

Dagsorden: 

Tid: kl. 12.30 -15.00 

Sted: Kredskontoret 

1. Godkendelse af referat TR møde 15.8.24 

Referat:  

Godkendt uden yderligere bemærkninger. En gennemgang af 

de områder man på sidste møde diskuterede i grupper.  

2. Budget 2024 Orientering og drøftelse 

Referat: 

Der er gang i høringssvar på alle niveauer vi er en del af føl-

gende: 

- FMU – samling af alle LMU’ers input. Tak for at sen-

de det i god tid.  

- HMU – Det der er gældende for hele kommunen, bla. 

budgetproceduren og inddragelsen. 

- KOF – Organisationsniveauets vinkler især på den 

økonomiske politik.  

- Fredericia Lærerkreds – det som er relevant for skole 

og lærerdelen.  

 

En gennemgang af budgetsituationen omkring flere politiske 

udvalg der valgte ikke at indstille forslag, som ellers var hen-

sigten i den økonomiske politik. De løber grundlæggende fra 

den økonomiske politik de selv har vedtaget. 

 

Vi har og vil problematisere høringsdelen, hvor kun FMU-

niveauet kan indsende på medarbejdersiden. Det er ikke en 

tilstrækkelig løsning. Der er brug for alle perspektiver kom-

mer med også selvom det betyder gentagelser.  

 

Fokus på besparelses og udvidelsesforslag på vore medlem-

mers områder. Ligeledes fokus på behovet for besparelser og 

de muligheder, der til stadighed ligger i økonomien for at 

undgå besparelser. 

 

3. A20 evalueringsmøde, skoleplan 

og opgaveoversigter 

Orientering og drøftelse 

 

Referat: 

Der bliver sendt kalenderinvitation ud til alle fra formanden 

både til skoleledere og tillidsvalgte. Det bliver 3.10. 12:30-

15:00. Der bliver på mødet sat fokus på: 

- Skoleplanen 

- 17 timerspuljen.  



Der bliver arbejdet både med vidensdeling på tværs af skoler-

ne og i distrikterne. Første år var der en skabelon, men de har 

udartet sig meget forskelligt.  

Der var en kort runde omkring 17 timerspuljen, hvordan og 

hvor den bruges. Kollektiv og individuelt. 

4. Praktikaftale Orientering, herunder økonomi  

Referat: 

Der er på mødet kommet en opfordring til at TR er mere aktiv 

i mødet med de nye studerende. At de oplever og får fortalt 

hvorved tillidssystemet og DLF fungerer for arbejdspladsen, 

og ikke mindst at LL er den forening de bør være medlem af. 

Der kommer til at være materiale på kredsen som man kan 

bruge i den sammenhæng.  

Praktikkoordinatore og ledere mødes sammen med Magnus 

og Per og drøfter implementeringen af praktik aflønningen i 

OK24. 

5. Fondsmidler og DLF Drøftelsespunkt 

Referat: 

Hvad er vores holdning til dette? Skal vi kaste os ind i den 

kamp om midler fra fonde.  

Der er meget lidt opbakning til at inddrage fondsmidler. Der 

er enighed om at det skal være under kontrol og under en sam-

let kommune eller skolevæsenet. 

 

6. Lokallønsforhandlinger Orientering  

Referat: 

Der er givet info omkring den nuværende situation omkring 

forhandlingsvinduer for lokalløn. KOF og Fredericia Kom-

mune har ikke kunnet blive enige om at lave en ny procedure-

aftale. Lige nu er man lidt i en mellemperiode, hvor det er 

uklart hvilken procedure der kommer til at gælde. Lærerkred-

sen vil under alle omstændigheder bidrage til samarbejde med 

mest mulig gavn for vores medlemmer.  

7. DLFs strategiske målsætninger 

24-27 

Kort orientering 

Referat: 

Punktet udsættes 

8. Fra sagsbehandleren Aktuelt emne fra sagsbehandlerens årshjul.  

Denne gang er det:  

Barsel 

 

Referat: 

Der er udleveret materiale på mødet, det kommer med ud med 

referatet. 

9. Til og fra skolerne 

- Åbent kursus 

 

 

Referat: 

Invitation udsendt 

10.Evt.  

Referat: 



Med venlig hilsen 

 

Per Breckling/Christian Ellekrog 

      


